
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PRACOVNÍ SKUPINY PRO FINANCOVÁNÍ 
 

Datum a čas konání: 8. prosince 2020, 16:00 
  

Místo konání: videokonference  
 

Přítomni: dle prezenční listiny 4 členové PS, 3 pracovníci MAP  
 

Zápis: 
Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání účastníků 

2. Sdílení zkušeností (návrat dětí do škol, distanční výuka, rotační systém výuky na 2. stupni, 

hodnocení za 1. pololetí...) 

3. Rozpočet školy (provozní prostředky od zřizovatele, státní příspěvky na platy a ONIV, dotační 

prostředky) 

4. Různé 

5. Zakončení 
 

1. Zahájení setkání 
On-line setkání zahájila a všechny přivítala vedoucí skupiny J. Knapová. 
 

2. Sdílení zkušeností (návrat dětí do škol, distanční výuka, rotační systém výuky na 
2. stupni, hodnocení za 1. pololetí...) 

J. Knapová, ZŠ Sobotka 

 zvýšené nároky na personální zajištění školní družiny (nelze děti slučovat, vypomáhají 
asistenti pedagoga), celkově je zájem o družinu menší => nižší příjmy za družinu 

 bylo složité vypracovat plán pro školní jídelnu 

 hospitace u 2. ročníku – možná horší soustředění dětí, ale zřejmě dopad distanční výuky 
(DV) nebude fatální 

 obecně na DV více komunikovaly menší děti než starší 

 aktivita žáků při prezenční výuce (PV) kopíruje DV (kdo pracoval ve škole, pracoval i doma) 

 škola je momentálně zasažena Covidem minimálně 

 škola již obdržela nové notebooky, starší počítače zapůjčila do rodin 

 jedna mobilní počítačová učebna s 15 tablety (financování z IROP) 
M. Štálová, ZŠ Jičín Poděbradova 

 souhlasí s pí. Knapovou – družina (personálně náročnější, ale zájem o družinu se snížil 
minimálně), jídelna (snaha časovat odchod na oběd do hodin výchov příp. TV) 

 ani na 3. ZŠ nemají problém s nemocností 

 dvě mobilní učebny (34 tabletů), pořízeno letos 
B. Kalátová Lisá, ZŠ Jičín Železnická 

 řeší obdobné problémy jako kolegyně 

 4. ZŠ je zapojena do srovnávacích testů ČŠI z M a ČJ pro 5., 7. a 9. ročníky (proběhne on-line 
příp. pro interní použití) 

 personál školy je již částečně Covidem promořen 

 jedna mobilní učebna s 30 tablety a dostatečnou WIFI 



 

 

3. Rozpočet školy (provozní prostředky od zřizovatele, státní příspěvky na platy a 
ONIV, dotační prostředky) 

J. Knapová: financování  

 finance od zřizovatele (velká pochvala zřizovateli, který poskytl finance i na nadstandardní 
věci) a příspěvky od okolních obcí 

 provozní prostředky (doposud stačily, dostatek financí i na odměny v této složité době, plat 
učitelů se celkově zlepšil) 

  ONIV prostředky (na vzdělávání a učební pomůcky) zatím finance stačily, ale příští rok není 
vzdělávání v Šablonách III a v průběhu let se ceny za vzdělání velmi zvýšily! 

 dotace – každá možnost čerpat finanční prostředky je dobrá, ale velmi administrativně 
náročná a často bohužel na úkor pedagogické práce 

B. Kalátová Lisá 

 rovněž vyjadřuje poděkování zřizovateli za podporu 

 Šablony III, ve kterých nejsou vypsané finanční prostředky na vzdělávání a rovněž zde chybí 
peníze na školní speciální pedagogy a školní psychology. Ti se tak dostávají do velmi 
nepříjemné nejistoty. V některých školách se po dlouhém hledání podařilo najít tyto 
odborníky, o které by tímto mohly záhy zase přijít.  

M. Štálová  

 škola se snaží čerpat peníze z různých dotačních programů a grantů 

 školního speciálního pedagoga momentálně nemají 

 poděkování zřizovateli a MAPu za podporu 
 

4. Různé 
 J. Knapová – je smutné, že nemůžou probíhat lyžařské výcviky (max. jestli to bude možné 

v březnu), besídky, vánoční a jiné akce, zastavena je i zahraniční spolupráce 

 B. Kalátová Lisá – kolegové natáčejí videoklipy místo vánočních setkání, lyžařský výcvik nemají 
objednaný, max. proběhne příměstskou formou 

 K. Kabelková – představila Učitele 21. století, interního mentora, objasnila možnosti čerpání 
Šablon III 

 B. Kalátová Lisá oslovila kolegy, zda by měli také zájem o navazující kurzy na kurz Ředitel 
koučem z Akademie Libchavy. Zájem je.  
 

Úkol: B. Kalátová Lisá zjistí podmínky a zašle informace K. Kabelkové 
Termín: 15. prosince 2020 
 

 K. Kabelková otevřela téma projektu „Otevřeno“ a požádala členy o návrh řešení. Ředitelé jsou 
momentálně natolik vytížení, že navrhují tento projekt řešit počátkem roku 2021. 

 
5. Zakončení 
J. Knapová se rozloučila, všem poděkovala za účast a popřála hodně zdraví do nového roku 2021.  
 
 
Schůzky v roce 2021 se uskuteční: 2.2., 11.5., 21.9., 7.12. 
 
Zapsala: Lenka Veselá, DiS.   
V Jičíně 8. 12. 2020 


